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Ankara Büyükşehir Belediye Başkanı Melih Gökçek, ODTÜ'den geçirilecek yol ve 
Eymir'in halka açılması konusunda referandum önerisinde bulundu. 

Ankara Büyükşehir Belediye Başkanı Melih Gökçek, Twitter'daki takipçileri ile ODTÜ'den geçecek 
yol ve Eymir'in halka açılması konularında sohbet etti. Bir twitter takipçisinin 'ODTÜ'nün sorunu 
ne?' sorusunu yanıtlayan Gökçek, "Birincisi, üniversiteden yol geçirtmek istemiyorlar. Đkincisi, 
Ankara'nın yasalarla belediyeye verdiği Eymir Gölü'nü sadece kendi istedikleri kişilerin hizmetine 
açıyorlar. Bu yollar istense de istenmese de yapılacak. Eymir, halka açılacak." dedi.  

Gökçek, sorunları, ODTÜ yetkilileri ile anlayış içerisinde çözmeyi umduğunu söyledi. ODTÜ'den 
geçecek yolların planının, Büyükşehir Belediyesi'nin eski Başkanı Murat Karayalçın tarafından 1993 
yılının Şubat ayında yapıldığını, üniversitenin talebi üzerine 1994 Şubat'ında ise yeniden 
düzeltildiğini belirten Gökçek, "Biz de bu planları uygulamaya koyacağız." şeklinde konuştu.  

Ramazan Bayramı tatili sonrası gerekli yasal müracaatları yapıp, yol açımına hemen başlamak 
istediklerini kaydeden Gökçek, öncelikle Anadolu Bulvarı'nın devamı olan bölümden işe 
başlayacaklarını açıkladı. Çalışmaların başlamasının ardından, Anadolu Bulvarı'nın devamı olan 
yolun bir ay içinde tamamlanacağını belirten Gökçek, Hacettepe ve Ümitköy'ü Konya Yolu'na 
bağlayacak yolun ise kampüsü değil, arazinin bir bölümünü ikiye böleceğine dikkat çekti.  

"Bu yol ve Eymir için referandum yapalım" önerisinde bulunan Gökçek, her sandık başına iki 
ODTÜ'lü öğrencinin de gözlemci olarak bulundurulması teklifinde bulundu.  

Açılması planlanan yolun, Ankara için zaruret olduğunu vurgulayan Gökçek, 'taşınabilir tüm ağaçları 
taşıma ve kesilen her ağacın yerine ODTÜ yönetiminin gösterdiği yere 10 ağaç dikme' sözü verdi. 

1/1 ページ

2011/09/08http://www.zaman.com.tr/yazdir.do?haberno=1175673


